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Protokoll fört vid styrelsemöte måndagen den 26 april 2022 klockan 19.00  
på Studiefrämjandet, Leksand 
 
Närvarande: 
Ordinarie ledamöter: Inger Gelius, Lena Dyrsmeds, Olle Billström, Kristina Stenhols, 
Carina Östman, Ewa Lysén Hedvall och Maria Johansson  
Närvarande suppleanter: Anki Holmgren och Anneli Noiva  
Adjungerad: Kerstin Nygårds 
Ej anmält förhinder: 
Anmält förhinder:  
 
 
§ 45 Mötets öppnande  
        Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet kl 19.12 
 
§ 46 Val av justeringsperson 
        Kristina Stenhols valdes att jämte ordföranden justera protokollet 
 
§ 47 Fastställande av dagordning  
        Dagordningen fastställdes 
         
§ 48 Föregående protokoll 
        Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 
 
§ 49 Mailbeslut 

Styrelsen fastställer beslutat att betala arvode 6250 kr + resa och sociala avgifter som 
betalning för ringsekreterarutbildningen som hölls för klubbens räkning. 

             
§ 50 AU-beslut 
        Inga beslut tagna 
 
§ 51 Skrivelser 

a) Inkommande 
Postlistan gicks igenom och lades till handlingarna 
Medlemsstatistiken ser väldigt bra ut. 
Ringsekreteraransvarig Daniel Persson har avsagt sig sitt uppdrag efter att 
juniutställningen är utförd.  

b) Utgående 
Kontrakt skickat till RS-ansvarig  
Kontrakt skickat till försäljarna. 
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§ 52 Kommittéer 

a) Utbildning 
Föreläsningen om massage fick tyvärr ställas in pga för få anmälda. 
BPH-föreläsningen kommer att bli av trots att det inte är så många anmälda. 
Medlemsträffen 8 maj är flyttad till Gagnef Floda BK. 
Vecka 37 är Hundens vecka och Studiefrämjandet har tillfrågat oss om att hitta på 
några aktiviteter. Vi tittar på det. 

b) Utställning 
Vi har haft utställningsmöte 11 april. Olle Billström ska skriva ut 
minnesanteckningar. Ewa Lysén Hedvall är ansvarig för köket. Anna-Karin Rydstedt 
och dottern Lina ansvarar för insläppet. Maria Johansson ansvarar för priser och 
plaketter. Olle Rydell är klar som veterinär. Kontraktet från kommunen är klart för 
påskrift. Vi läser igenom och skriver på snarast. Carina tar fram ett kontrakt som vi 
kan använda till alla funktionärer. Vi hör med någon sportklubb om att hjälpa till att 
rigga på fredagen och städa på söndagen. Gratis rosetter till: BIR/BIM, Cert, R-Cert, 
Nordic-Cert, R-Nordic Cert, små CK(alt liten grej), Championatrosetter,  BIR o BIM-
veteran, HP samt BIR/BIM-valp. Utdelas i ringen: HP, BIR/BIM valp. Övriga rosetter 
finns endast för fotografering i ringen. Just nu har vi fått in 128 anmälningar till 
juniutställningen. 

 
c) Domare 

Resorna för domarna håller på att ordnas. De som flyger bokar själva sin flygresa 
och vi betalar till dem. Vi ska boka tågresa från Arlanda till Tällberg för de som 
kommer med flyg. Vi har diskuterat om att hyra en större bil/buss för att köra ner 
dem till Arlanda på söndagen pga det finns risk att de inte hinner med tåget. Det är 
5 domare som ska ner varav fyra av dem ska bokas in på hotell på Arlanda. Anne 
Buvik är bokad även natten mellan söndag och måndag på Greens. Bengt-Åke 
Bogren tar husbil och bor på plats. Jan-Roger Sauge hämtar Siv Sandö på flyget i 
Norge och de samåker i hans bil. Charlotta Mellin och Cindy Pettersson är 
tillfrågade att samåka. De bor bara ca 4 mil från varandra. Övriga kommer i egen bil 
till utställningen på morgonen.  
Inför 2023 så är alla domare klara. Den domare som skulle delas med HÄKK 
kommer endast att döma hos oss och ska därför meddelas att hon inte kommer att 
behövas på söndagen. Hon har ju tyvärr bara grupp 9 så vi kan inte använda henne 
under söndagen. Avtal ska skickas ut till alla. 

d) Info/webb 
Vi tycker att det behöver komma in mer information i Hundsport om kommande 
utställningar. Och att det ska finnas bilder från utställningarna i Hundsport.  

e) Ordföranderapport 
Inger Gelius har varit på ordförandemöte. De talade om priser i finalringen. Även 
om att få in nya domare så vi bör försöka hjälpa till för att utöka deras rasregister. 
Hedersmedlempins finns att beställa hos Annika Klang. För att dela ut ett pins tar 
man ett beslut på ett styrelsemöte och sedan föreslår styrelsen det till årsmötet. 
Många klubbar som inte skickar kritiker till specialklubbar. SKK håller på att ta fram 
utbildningar om vad man gör i de olika positionerna. Förslag från Stockholms KK på 
att skicka 1 krona / medlem till Ukraina. Vi tar beslut hur vi ska göra på nästa möte. 
19 oktober blir det ett visionsmöte.  
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Vi behöver eventuellt en till webmaster eftersom alla resultat ska läggas upp snabbt 
efter utställningen. Det talades om att respekten mot SKK:s personal är dålig. 
VD:n vill ha 5 miljoner från Länsklubbsfonden till en ny hemsida. Talades även om 
rasförbud med tanke på vad som hänt i Tyskland på sistone. Blir ett stormöte på 
zoom 13 juni om Länsklubbsfonden. SKK vill ha tips på personer att intervjua till 
Hundsport.  
30 september- 2 oktober är det Länsklubbskonferens i Umeå. Samtidigt är det 
ordförandemöte. Olle Billström, Inger Gelius och Mats Stenmark har varit på ett 
stormöte på Leksands kommun.  

f) Kommittérapporter 
Inga nytt att rapportera 

 
§ 53 Ekonomisk rapport 
         Inte så mycket att rapportera. Inkomster och utgifter på kurser är det som hänt 
 sen senaste mötet. 
 Inger Gelius har varit i kontakt med banken angående utlandsbetalningar. 
 
§ 54 Traktamente 

Styrelsen beslutar att betala ut traktamente , den skattefria summan, till funktionär 
som ordnar mat och boende själv.  

 
§ 55 Länsklubbskonferens  
 Den är i Umeå 30 september till 2 oktober. Styrelsen beslutar att Inger Gelius,  

Carina Östman, Olle Billström, Eva Lysén Hedvall, Maria Johansson och Kristina 
Stenhols åker dit. Inger Gelius tittar på resa och boende.  

 
§ 56 Dalarnas Vackraste Hund 

Styrelsen diskuterade nytt datum för DVH då det planerade datumet var samma 
helg som länsklubbskonferensen. Nytt datum föreslås bli 8 oktober. Carina Östman 
ser om det är ledigt på Säterdalen.  

 
§ 57 Ringsekreterare 

Styrelsen diskuterade kontrakterad ringskreterare som skulle fungera som reserv 
och sätter denna reserv som arbetande ringsekreterare eftersom vi fått erbjudande 
att en domares fru kunde jobba, och vi då kan ha henne som reserv.  

 
§ 58 Övriga frågor 
 Vi behöver titta på ny ringsekreteraransvarig.  
 Vi tittar på jackorna som Eva Lysén Hedvall och Kristina Stenhols har om vi ska  

investera i jackor till styrelsen. De såg mycket bra ut och vi tittar på hur vi vill ha  
logga på dem.    
 

§ 59 Nästa möte 
          Styrelsemöte 31 maj kl 19.00 i bystugan i Sifferbo 
  
§ 60 Styrelsemötet avslutas  
          Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet kl 22.12 
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Vid protokollet 
 
 
______________________________ 
Lena Dyrsmeds 
 
Justeras: 
 
_____________________________        ___________________________________ 
Inger Gelius, ordförande    Kristina Stenhols, justeringsperson 
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Protokoll fört vid styrelsemöte måndagen den 26 april 2022 klockan 19.00  
på Studiefrämjandet, Leksand 
 
Närvarande: 
Ordinarie ledamöter: Inger Gelius, Lena Dyrsmeds, Olle Billström, Kristina Stenhols, 
Carina Östman, Ewa Lysén Hedvall och Maria Johansson  
Närvarande suppleanter: Anki Holmgren och Anneli Noiva  
Adjungerad: Kerstin Nygårds 
Ej anmält förhinder: 
Anmält förhinder:  
 
 
§ 45 Mötets öppnande  
        Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet kl 19.12 
 
§ 46 Val av justeringsperson 
        Kristina Stenhols valdes att jämte ordföranden justera protokollet 
 
§ 47 Fastställande av dagordning  
        Dagordningen fastställdes 
         
§ 48 Föregående protokoll 
        Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 
 
§ 49 Mailbeslut 


Styrelsen fastställer beslutat att betala arvode 6250 kr + resa och sociala avgifter som 
betalning för ringsekreterarutbildningen som hölls för klubbens räkning. 


             
§ 50 AU-beslut 
        Inga beslut tagna 
 
§ 51 Skrivelser 


a) Inkommande 
Postlistan gicks igenom och lades till handlingarna 
Medlemsstatistiken ser väldigt bra ut. 
Ringsekreteraransvarig Daniel Persson har avsagt sig sitt uppdrag efter att 
juniutställningen är utförd.  


b) Utgående 
Kontrakt skickat till RS-ansvarig  
Kontrakt skickat till försäljarna. 
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§ 52 Kommittéer 


a) Utbildning 
Föreläsningen om massage fick tyvärr ställas in pga för få anmälda. 
BPH-föreläsningen kommer att bli av trots att det inte är så många anmälda. 
Medlemsträffen 8 maj är flyttad till Gagnef Floda BK. 
Vecka 37 är Hundens vecka och Studiefrämjandet har tillfrågat oss om att hitta på 
några aktiviteter. Vi tittar på det. 


b) Utställning 
Vi har haft utställningsmöte 11 april. Olle Billström ska skriva ut 
minnesanteckningar. Ewa Lysén Hedvall är ansvarig för köket. Anna-Karin Rydstedt 
och dottern Lina ansvarar för insläppet. Maria Johansson ansvarar för priser och 
plaketter. Olle Rydell är klar som veterinär. Kontraktet från kommunen är klart för 
påskrift. Vi läser igenom och skriver på snarast. Carina tar fram ett kontrakt som vi 
kan använda till alla funktionärer. Vi hör med någon sportklubb om att hjälpa till att 
rigga på fredagen och städa på söndagen. Gratis rosetter till: BIR/BIM, Cert, R-Cert, 
Nordic-Cert, R-Nordic Cert, små CK(alt liten grej), Championatrosetter,  BIR o BIM-
veteran, HP samt BIR/BIM-valp. Utdelas i ringen: HP, BIR/BIM valp. Övriga rosetter 
finns endast för fotografering i ringen. Just nu har vi fått in 128 anmälningar till 
juniutställningen. 


 
c) Domare 


Resorna för domarna håller på att ordnas. De som flyger bokar själva sin flygresa 
och vi betalar till dem. Vi ska boka tågresa från Arlanda till Tällberg för de som 
kommer med flyg. Vi har diskuterat om att hyra en större bil/buss för att köra ner 
dem till Arlanda på söndagen pga det finns risk att de inte hinner med tåget. Det är 
5 domare som ska ner varav fyra av dem ska bokas in på hotell på Arlanda. Anne 
Buvik är bokad även natten mellan söndag och måndag på Greens. Bengt-Åke 
Bogren tar husbil och bor på plats. Jan-Roger Sauge hämtar Siv Sandö på flyget i 
Norge och de samåker i hans bil. Charlotta Mellin och Cindy Pettersson är 
tillfrågade att samåka. De bor bara ca 4 mil från varandra. Övriga kommer i egen bil 
till utställningen på morgonen.  
Inför 2023 så är alla domare klara. Den domare som skulle delas med HÄKK 
kommer endast att döma hos oss och ska därför meddelas att hon inte kommer att 
behövas på söndagen. Hon har ju tyvärr bara grupp 9 så vi kan inte använda henne 
under söndagen. Avtal ska skickas ut till alla. 


d) Info/webb 
Vi tycker att det behöver komma in mer information i Hundsport om kommande 
utställningar. Och att det ska finnas bilder från utställningarna i Hundsport.  


e) Ordföranderapport 
Inger Gelius har varit på ordförandemöte. De talade om priser i finalringen. Även 
om att få in nya domare så vi bör försöka hjälpa till för att utöka deras rasregister. 
Hedersmedlempins finns att beställa hos Annika Klang. För att dela ut ett pins tar 
man ett beslut på ett styrelsemöte och sedan föreslår styrelsen det till årsmötet. 
Många klubbar som inte skickar kritiker till specialklubbar. SKK håller på att ta fram 
utbildningar om vad man gör i de olika positionerna. Förslag från Stockholms KK på 
att skicka 1 krona / medlem till Ukraina. Vi tar beslut hur vi ska göra på nästa möte. 
19 oktober blir det ett visionsmöte.  







 Dalarnas Kennelklubb S05 


 Styrelsemöte 2022-04-26 


 


 
 


Sid 3/4 
 


Vi behöver eventuellt en till webmaster eftersom alla resultat ska läggas upp snabbt 
efter utställningen. Det talades om att respekten mot SKK:s personal är dålig. 
VD:n vill ha 5 miljoner från Länsklubbsfonden till en ny hemsida. Talades även om 
rasförbud med tanke på vad som hänt i Tyskland på sistone. Blir ett stormöte på 
zoom 13 juni om Länsklubbsfonden. SKK vill ha tips på personer att intervjua till 
Hundsport.  
30 september- 2 oktober är det Länsklubbskonferens i Umeå. Samtidigt är det 
ordförandemöte. Olle Billström, Inger Gelius och Mats Stenmark har varit på ett 
stormöte på Leksands kommun.  


f) Kommittérapporter 
Inga nytt att rapportera 


 
§ 53 Ekonomisk rapport 
         Inte så mycket att rapportera. Inkomster och utgifter på kurser är det som hänt 
 sen senaste mötet. 
 Inger Gelius har varit i kontakt med banken angående utlandsbetalningar. 
 
§ 54 Traktamente 


Styrelsen beslutar att betala ut traktamente , den skattefria summan, till funktionär 
som ordnar mat och boende själv.  


 
§ 55 Länsklubbskonferens  
 Den är i Umeå 30 september till 2 oktober. Styrelsen beslutar att Inger Gelius,  


Carina Östman, Olle Billström, Eva Lysén Hedvall, Maria Johansson och Kristina 
Stenhols åker dit. Inger Gelius tittar på resa och boende.  


 
§ 56 Dalarnas Vackraste Hund 


Styrelsen diskuterade nytt datum för DVH då det planerade datumet var samma 
helg som länsklubbskonferensen. Nytt datum föreslås bli 8 oktober. Carina Östman 
ser om det är ledigt på Säterdalen.  


 
§ 57 Ringsekreterare 


Styrelsen diskuterade kontrakterad ringskreterare som skulle fungera som reserv 
och sätter denna reserv som arbetande ringsekreterare eftersom vi fått erbjudande 
att en domares fru kunde jobba, och vi då kan ha henne som reserv.  


 
§ 58 Övriga frågor 
 Vi behöver titta på ny ringsekreteraransvarig.  
 Vi tittar på jackorna som Eva Lysén Hedvall och Kristina Stenhols har om vi ska  


investera i jackor till styrelsen. De såg mycket bra ut och vi tittar på hur vi vill ha  
logga på dem.    
 


§ 59 Nästa möte 
          Styrelsemöte 31 maj kl 19.00 i bystugan i Sifferbo 
  
§ 60 Styrelsemötet avslutas  
          Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet kl 22.12 
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Vid protokollet 
 
 
______________________________ 
Lena Dyrsmeds 
 
Justeras: 
 
_____________________________        ___________________________________ 
Inger Gelius, ordförande    Kristina Stenhols, justeringsperson 






[
  {
    "personal_id": "0f740f8045dcea196ae4e4e49e381f563c179f5c4dca4b0ed073992462ab972d",
    "sign_ip": "83.254.118.45",
    "full_name": "LENA DYRSMEDS",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.254.118.45",
      "orderRef": "6f504bb6-d375-45bb-9658-33a5a3be6342",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "LENA DYRSMEDS",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "45062dea84c489ada32c54a2a0c10202645240488246c8c8a7d3f0cc59eceac3",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 177237
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-04-29 23:53",
    "sign_time": "2022-04-29T21:53:06.458Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: S5-2022.pdf\nStorlek: 177237 byte\nHashvärde SHA256: 45062dea84c489ada32c54a2a0c10202645240488246c8c8a7d3f0cc59eceac3",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "d552b85793ca92cd4be53dd6a7d1e71ccc9a20cf01d45e3bced3c06ae4470c0c",
    "sign_ip": "78.79.177.248",
    "full_name": "KRISTINA STENHOLS",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.79.177.248",
      "orderRef": "0d202ddb-5b9d-4dbb-bf9e-22c09b27d878",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "KRISTINA STENHOLS",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "45062dea84c489ada32c54a2a0c10202645240488246c8c8a7d3f0cc59eceac3",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 177237
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-04-30 21:46",
    "sign_time": "2022-04-30T19:46:16.831Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: S5-2022.pdf\nStorlek: 177237 byte\nHashvärde SHA256: 45062dea84c489ada32c54a2a0c10202645240488246c8c8a7d3f0cc59eceac3",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "6087d8f6049012151e6d9be8e36287170018aaeda5c473dbb633acb80cfaf144",
    "sign_ip": "78.79.169.198",
    "full_name": "INGER GELIUS",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.79.169.198",
      "orderRef": "fdedb446-cbcd-4d7f-a0e0-14e89bac2b10",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "INGER GELIUS",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "45062dea84c489ada32c54a2a0c10202645240488246c8c8a7d3f0cc59eceac3",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 177237
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-05-01 18:58",
    "sign_time": "2022-05-01T16:58:04.576Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: S5-2022.pdf\nStorlek: 177237 byte\nHashvärde SHA256: 45062dea84c489ada32c54a2a0c10202645240488246c8c8a7d3f0cc59eceac3",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2022-05-03T15:56:20+0000


	



